

Title (en)

Surveillance system switching between more observation sources.

Title (de)

Überwachungssystem das unter mehreren Beobachtungsquellen umschaltet.

Title (fr)

Système de surveillance à commutation entre plusieurs sources d'observation.

Publication

EP 0149569 A2 19850724 (FR)

Application

EP 85400007 A 19850104

Priority

FR 8400645 A 19840117

Abstract (en)

The invention relates to a surveillance system of the type comprising a unit (4) for managing data signals originating from a plurality of observation sources scanned in turns or in parallel, in which there is provided a programmable switching unit (1) for determining a scanning sequence of the said observation sources, and means for controlling the priority scanning of a particular observation source. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un système de surveillance du type comportant une unité de gestion (4) de signaux d'information provenant de plusieurs sources d'observation scrutées à tour de rôle ou en parallèle, dans lequel il est prévu une unité de commutation programmable (1) pour déterminer un ordre de scrutin desdites sources d'observation, et des moyens pour commander la scrutin par priorité d'une source d'observation particulière.

IPC 1-7

G08B 13/18

IPC 8 full level

G08B 13/196 (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 13/196 (2013.01)

Cited by

WO9603005A1; WO2011109935A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0149569 A2 19850724; EP 0149569 A3 19850821; FR 2558286 A1 19850719; FR 2558286 B1 19860523

DOCDB simple family (application)

EP 85400007 A 19850104; FR 8400645 A 19840117